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W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego z dnia 15 marca 2024 roku, dotyczącą 

monitoringu miejskiej toalety publicznej w Parku Miejskim w Skierniewicach – uprzejmie 

informuję, że powyższa interpelacja została przekazana Komendantowi Straży Miejskiej, 

celem zajęcia stanowiska w przedmiotowej sprawie.  

Z uzyskanej w tej sprawie odpowiedzi wynika, że Straż Miejska jest w trakcie 

analizowania możliwości budowy nowego punktu kamerowego, który swoim zasięgiem 

będzie obejmował toaletę publiczną w Parku Miejskim. W szczególności ustalane są warunki 

techniczne oraz szacowane koszty związane z ewentualną realizacją tego zadania. Przy czym 

przedstawiona przez Pana Radnego propozycja zamontowania kamery w tym rejonie miasta 

będzie mogła być wzięta pod uwagę pod warunkiem zabezpieczenia na ten cel odpowiednich 

środków w budżecie Miasta Skierniewice.  

Jednocześnie informuję, iż zobowiązałem Komendanta Straży Miejskiej, aby do czasu 

realizacji tego zadania patrole Straży Miejskiej codziennie monitorowały ten rejon Parku 

Miejskiego, celem zabezpieczenia ładu i porządku. 
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